
 

Protokół Nr 2/2016 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej  

odbytego w dniu 24 lutego 2016r. 
 

 

Obecni wg załączonej listy. Posiedzenie rozpoczęto o godz. 8
00

.
 

Miejsce obrad: Biuro Rady Miejskiej. 

 
Tematyka komisji: 
1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji Rewizyjnej. 

3. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał na XVI Sesję Rady Miejskiej       

    Białogardu. 

4. Sprawy różne. 

5. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Przebieg Komisji był następujący: 
 

Ad 1. 
Posiedzenie komisji otworzył i prowadził Przewodniczący Komisji - Daniel Glinka. Przywitał 

Burmistrza Miasta – Krzysztofa Bagińskiego, zaproszonych gości oraz członków komisji. 

 

Ad 2. 
Przewodniczący Komisji – zaproponował, aby przyjąć protokół numer 1 z posiedzenia 

komisji. Protokół powyższy został przekazany członkom komisji drogą elektroniczną. Do 

tego projektu wniósł kilka poprawek i zapytał, czy członkowie komisji mają jakieś uwagi. 

 

Przegłosowano protokół wraz z naniesionymi poprawkami: 

za-5 ( jednogłośnie ). 
W wyniku głosowania protokół został przyjęty. 

 

Ad 3. 
Przewodniczący Komisji – powiedział, że przechodzimy do rozpatrzenia i zaopiniowania 

projektów uchwał  na XVI Sesję Rady Miejskiej. 

 

a) w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta             

Białogard, 

Przedstawiła: Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej- Agnieszka Miszczor.  

Powyższy projekt uchwały jest efektem prac planistycznych nad zmianami miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego miasta Białogard. Zmian jest bardzo dużo, ponad 

sto. Są one szczegółowo omówione w uzasadnieniu do projektu uchwały. Dotyczą one 

regulacji wszystkich stref, obiektów zabytkowych, zmieniono przeznaczenie niektórych 

budynków, dokonano regulacji terenów zamkniętych. Plan został uzgodniony z Miejską 

Komisją Urbanistyczną i został wyłożony do publicznego wglądu. Wpłynęła jedna uwaga, 

która była słuszna i została uwzględniona przez Burmistrza Miasta. 

Radna B. Dragańska- zapytała, czy nie można zmienić kolorystyki budynku przy Bramie 

Połczyńskiej. Ponadto poprosiła o podwyższenie krawężnika przy Hosso. 
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Naczelnik Wydziału- odpowiedziała, że plan miejscowy nie narzuca kolorystyki elewacji 

budynku. 

Burmistrz- powiedział, że przyjrzy się poruszonej przez radną sprawie i zobaczy co da się 

zrobić. 

Przegłosowano: za-3,   przeciw-0, wstrzymało się – 2. Opinia  pozytywna.  

 
b) w sprawie zgody na zbycie przez Burmistrza nieruchomości komunalnej, 

Przedstawił: Burmistrz Miasta-Krzysztof Bagiński. 

Projekt dotyczy sprzedaży nieruchomości w budynku przy ulicy Grunwaldzkiej 43. 

Przegłosowano: za-4 ,przeciw-0, wstrzymało się – 1. .Opinia  pozytywna . 

 

c) w  sprawie zgody na zbycie przez Burmistrza nieruchomości komunalnej, 

Przedstawił Burmistrz Miasta- Krzysztof Bagiński. 

Projekt dotyczy sprzedaży nieruchomości położonej przy ulicy Lipowej 19. 

Przegłosowano: za-5 ( jednogłośnie). Opinia pozytywna. 

 
d) w sprawie  planu  dofinansowania form doskonalenia zawodowego   nauczycieli szkół       

i przedszkoli prowadzonych przez Miasto, maksymalnej kwoty dofinansowania opłat za 

kształcenie pobieranych przez szkoły wyższe i zakłady kształcenia nauczycieli oraz 

specjalności i form kształcenia, na które dofinansowanie jest przyznawane na rok 2016,  

Przedstawiła: Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych-Marta 

Budna.  

Powyższy plan został rozpisany zgodnie z wnioskami dyrektorów szkół. Powyższy plan 

został pozytywnie zaopiniowany przez związki zawodowe. Środki na ten cel są 

zabezpieczone w uchwale budżetowej na 2016 rok w wysokości 1% wynagrodzenia.  

Przegłosowano: za-5 ( jednogłośnie). Opinia pozytywna. 
 

e) zmieniająca uchwałę w sprawie kryteriów branych pod uwagę na drugim etapie 

postępowania rekrutacyjnego do publicznych przedszkoli prowadzonych przez Miasto 

Białogard, liczby punktów przyznanych każdemu kryterium oraz dokumentów 

niezbędnych do potwierdzenia spełniania kryteriów, 

Przedstawiła: Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych-Marta 

Budna.  

W projekcie w związku z nowelizacją ustawy dokonano kosmetycznej zmiany. 

Przegłosowano: za-5 (jednogłośnie). Opinia pozytywna. 
f) w sprawie kryteriów branych pod uwagę w postępowaniu rekrutacyjnym do klasy 

pierwszej publicznej szkoły podstawowej i klasy pierwszej publicznego gimnazjum, 

prowadzonych przez Miasto Białogard, dla kandydatów zamieszkałych poza obwodami 

tych szkół, liczby punktów przyznanych tym kryteriom oraz dokumentów niezbędnych do 

ich potwierdzenia,  



 3 

Przedstawiła: Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych-Marta 

Budna.  

Projekt uchwały jest analogiczny do poprzedniego projektu uchwały. 

Przegłosowano: za-5 ( jednogłośnie ). Opinia pozytywna. 

 
g) zmieniająca uchwałę w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 

miasta Białogard, 

Przedstawiła: Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska- Mariola Barcicka. 

Proponowana uchwała dotyczy zwiększenia częstotliwości odbioru odpadów. W związku z 

tym dokonamy zmiany w regulaminie utrzymania czystości. 

Przegłosowano: za-5 ( jednogłośnie). Opinia pozytywna. 

 
h) zmieniająca uchwałę w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług  w 

zakresie odbierania  odpadów  komunalnych  od właścicieli nieruchomości i 

zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości 

opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi,  

Przedstawiła: Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska- Mariola Barcicka. 

W tym projekcie są dokonane takie same zmiany jak w poprzednio omawianym projekcie 

uchwały. 

Przegłosowano: za-5 ( jednogłośnie). Opinia pozytywna. 

 
i) w sprawie opłaty prolongacyjnej,  

Przedstawiła: Skarbnik Miasta - Iwona Kubiak. 

Opłata prolongacyjna jest ustalona przez organy podatkowe z tytułu rozłożenia na raty lub 

odroczenia terminu płatności podatków oraz zaległości podatkowych stanowiących dochód 

Miasta. 

Przegłosowano: za-5 ( jednogłośnie). Opinia pozytywna. 

  
j) w sprawie określenia miejskich jednostek budżetowych prowadzących                                 

działalność określoną w ustawie z dnia 7 września 1991 r. o systemie oświaty, które 

gromadzą   dochody określone  w  uchwale  na  wydzielonym  rachunku, źródeł tych 

dochodów i ich przeznaczenia oraz sposobu i trybu sporządzania planu finansowego 

dochodów i wydatków nimi finansowanych, dokonywania zmian w tym planie oraz ich 

zatwierdzania,  

Przedstawiła: Skarbnik Miasta - Iwona Kubiak. 

Ponieważ od 1 stycznia 2016 roku przejęliśmy Młodzieżowy Dom Kultury i ta jednostka 

musiała zostać dopisana do jednostek oświatowych. 

Przegłosowano: za – 4, przeciw – 0, wstrzymało się – 1.Opinia  pozytywna.   
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k)w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2016, 

Przedstawiła: Skarbnik Miasta - Iwona Kubiak. 

Projekt uchwały zawiera sporo zmian. Szczegółowo zmiany zostały omówione w 

uzasadnieniu do projektu uchwały. Zwiększa się dochody budżetowe łącznie o kwotę 353.000 

zł. Zwiększa się plan wydatków łącznie o kwotę 353.000 zł. Ponadto zwiększa się wartość 

wydatków inwestycyjnych o kwotę 228.084 zł na zadanie: Przygotowanie dokumentacji pod 

planowane inwestycje. Powyższe zmiany nie mają wpływu na wynik finansowy budżetu. 

Radny T. Strząbała - zapytał o zapisy dotyczące dokumentacji technicznej pod planowane 

inwestycje. 

Burmistrz – odpowiedział, że jest to ogólny plan finansowy i są to środki pieniężne, które 

udało nam się wygospodarować. Generalnie myślimy o dokumentacji na ulicę Sportową jak i 

wszystkie ulice. Jeżeli nam się uda przed Domem Pomocy Społecznej, tam gdzie prowadzimy 

wycinkę brzózek, chcemy zaprojektować ulicę, aby osoby, które będą się budować mogły 

odpowiednio posadowić budynki. Z uwagi na niski teren, chcemy umożliwić odpowiedni 

dojazd. Potrzebne jest również znalezienie środków finansowych na oświetlenie ulic na 

osiedlu Zwycięstwa. Ponadto szukam argumentów na odebranie majątku spółce 

oświetleniowej, gdyż nie jesteśmy zadowoleni z prowadzonej przez nich działalności.  

Radny T. Strząbała – powiedział, że mieszkańcy ulic Ciszewskiego i Walasiewiczówny mają 

problem. Znajdują się tam garaże i nie ma tam odpowiedniego oświetlenia, w związku z tym 

czy mieszkańcy mogą liczyć na jakiekolwiek wsparcie ze strony Miasta.  

Burmistrz – odpowiedział, że widzi szansę oświetlenia tego terenu, gdy zostanie 

sporządzona dokumentacja i będą wytyczane i urządzane działki budowlane przy ulicy 

Kołobrzeskiej.  

Przegłosowano: za-5 ( jednogłośnie). Opinia pozytywna. 

 

 l) w sprawie wieloletniej prognozy finansowej  Miasta Białogard.  

Przedstawiła: Skarbnik Miasta - Iwona Kubiak. 

W tym projekcie aktualizuje się wartości poszczególnych pozycji dla roku    2016, 

wprowadzonymi do uchwały budżetowej, a także wprowadzonymi zarządzeniami poprzedniej 

zmiany uchwały. 

Przegłosowano: za - 4, przeciw - 0, wstrzymało się - 1. Opinia pozytywna.  

 
Komisja rozpatrzyła i zaopiniowała pozytywnie plan pracy i kontroli 

Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Białogardu na 2016 rok głosując: 

 

Za - 5 ( jednogłośnie). 
 

Ad 4. 
Przewodniczący komisji - poruszył sprawę schroniska. Zapytał czy jest możliwość 
dofinansowania ze środków Unii Europejskiej dla spółki z przeznaczeniem na remont sali 

proedukacyjnej. 
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Burmistrz - odpowiedział, że jest strasznie duże opóźnienie jeśli chodzi o procedury unijne. 

Wymagają kolejnych strategicznych dokumentów, mobilności mieszkańców dla całego 

regionu. W tym roku nie ma na to szans. 

 
Radna B. Dragańska - zapytała , co dzieje się z programem wspierania rodziny  

„500 plus” w naszym mieście. Czy uzyskane środki finansowe będzie można przeznaczyć na 

zaległości czynszowe mieszkańców. 

 

Burmistrz - wyjaśnił, że program wspierania rodziny „500 plus” uzyskają rodziny na drugie i 

kolejne dziecko do uzyskania przez nie 18 lat bez względu na uzyskany dochód. Wnioski w 

powyższej sprawie można składać w Miejskim Ośrodku Pomocy Społecznej. Na razie nie ma 

żadnych szkoleń w przedmiotowej sprawie. Otrzymaliśmy dwa pisma. Jedno dotyczy podania 

ilości dzieci, a drugie ile mniej więcej pieniędzy otrzymamy. Powyższe środki finansowe 

otrzymają rodzicie dzieci. MOPS ma możliwość ograniczenia wypłaty w przypadku, gdy 

uzna, że są marnotrawione. 

 

Ad 5. 
Posiedzenie komisji zakończono o godz. 9

10
. 

 

 

 

Protokołowała: 

D. Holczewska - Szydłowska 

 

 

Przewodniczący Komisji: 

    

                /-/ Daniel Glinka 


